

HKUST Enrichment Program for Gifted Learners (Summer Program 2024) 香港科技大學優才增益課程 (暑期課程2024)

Cdgt, Hkust <cdgt@ust.hk>

週五 12/4/2024 16:12

收件者:office <office@tccpswke.edu.hk>



(中文版本請見下方)

Dear Principals and Teachers,

Final Call: Enrichment Program for Gifted Learners (Summer Program 2024)

[Application will close on 18 April 2024 (Thursday)]

We are pleased to inform you that the “Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) – Summer Program 2024” offered by The Center for the Development of the Gifted and Talented (CDGT), The Hong Kong University of Science and Technology will **commence in coming July and August, and is open for online application. Students who are interested in joining our EPGL program, please remember to seize the last chance to apply before the deadline:**

Online Application Platform: https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_5Bm52QXShxpJQhw

EPGL offers workshops and short courses in **Chemistry, Computer Science, Engineering, Humanities & Arts, Life Science, Mathematics, Physics and Social Science**. Students will have the chance to explore the area they are interested in under the guidance of professional instructors and have a taste of the learning and teaching style of a university. All EPGL summer courses will adopt face-to-face teaching and learning mode.

Students can apply for course(s) by themselves directly [online](#). Schools may deploy the Life-wide Learning Grant provided by EDB to subsidize eligible student’s participation in EPGL. We would be grateful if you could help spread the information to your students who are looking for enrichment learning opportunities during this summer. Please click [HERE](#) to download the promotion poster. For more details of application procedures, individual courses and Financial Assistance Scheme, please visit our website:

- cdgt.hkust.edu.hk (English)
- cdgt.hkust.edu.hk/zh-hant (Traditional Chinese)

Recipients of the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or School Textbook Assistance Scheme in the current academic year may apply for our **Financial Assistance Scheme (except course M106 and material fee for D001)**. For more details, please visit our website ([click here](#)).

For further enquiries, please do not hesitate to contact us at 3469 2006 / 3469 2643.

Thank you!

Best Regards,

The Center for the Development of the Gifted and Talented, HKUST

Tel: 3469 2006 / 3469 2643 Fax: 3469 2642 Email: cdgt@ust.hk

Website: cdgt.hkust.edu.hk Facebook: <https://www.facebook.com/HKUST.CDGT>

親愛的校長及老師：

優才增益課程（暑期課程2024）

【截止報名日期：2024年4月18日（星期四）】

由香港科技大學資優教育發展中心舉辦的「優才增益課程（暑期課程2024）」將於七至八月期間開課，現已接受網上報名。有興趣的學生請把握最後機會於限期前遞交網上報名：

網上報名平台：https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_5Bm52QXShxpJQhw

優才增益課程提供工作坊及短期課程，科目涵蓋化學、計算機科學、工程、人文藝術、生命科學、數學、物理及社會科學。學生將有機會在專業導師指導下修讀自己感興趣的科目，體驗大學模式的學習滋味。優才增益暑期課程將採用面授教學模式進行。

有興趣的學生可自行[網上報名](#)。學校可運用教育局發放之全方位學習津貼，資助合資格學生報讀優才增益課程。希望 貴校能宣揚予學生，讓他們把握珍貴的學習機會，度過一個充實的暑假。有關課程的宣傳海報可[按此](#)下載。如欲了解報名程序、課程資料、[學費資助計劃](#)等，請瀏覽本中心網頁：

- cdgt.hkust.edu.hk (英文)
- cdgt.hkust.edu.hk/zh-hant (繁體中文)

本學年的綜合社會保障援助計劃 / 學校書簿津貼計劃之受助人可申請本中心的學費資助計劃 (M106課程及D001材料費除外)。有關詳情請瀏覽網頁 ([按此](#))

如有任何查詢，歡迎於辦公時間致電3469 2006 / 3469 2643與我們聯絡。

謝謝！

香港科技大學

資優教育發展中心

電話：3469 2006 / 3469 2643

網址：cdgt.hkust.edu.hk

傳真：3469 2642

電郵：cdgt@ust.hk

Facebook: <https://www.facebook.com/HKUST.CDGT>